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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az EMMI belső vizsgálata és az OLAF ajánlása 
ellenére miért nem sikerült négy év alatt megtalálni az ORÖ szociális szövetkezetalapításra 
kapott 1,6 milliárd forintnyi uniós támogatási ügyének felelőseit?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Már az EMMI belső vizsgálata után a tárca lezárta a programot, és kötelezték az Országos Roma
Önkormányzatot, hogy fizesse vissza a teljes támogatási összeget.

Az  OLAF  2018  októberében  már  megküldte  a  Híd  a  munka  világába  projekttel  kapcsolatos
megállapításait és ajánlásait a Legfőbb Ügyészségnek. Ennek megállapításai között szerepel, hogy a
Híd a munka világába Munkaerő-szervező Országos Foglalkoztatási Szövetkezet 2014. április 24.
napján pro forma bejegyzésre került ugyan, de érdemben soha nem működött, a kitűzött célokat
még részlegesen sem érte el.

Az OLAF kimutatása szerint az Emmi a szerződésbontás előtt összesen 24 szabálytalansági eljárást
indított  az  ORÖ  által  lefolytatott  közbeszerzésekkel  és  beszerzésekkel  kapcsolatban.  Tizenegy
esetben  meg  is  állapítottak  valamilyen  a  szabálytalanságot.  Végül  az  ORÖ  által  elszámolásra
benyújtott 1,6 milliárd forintot kitevő tételekről kimondták, hogy a „teljes összeg esetében fennáll a
szabálytalanság gyanúja”.

Magyarország  Alaptörvénye  (2011.  április  25.)  7.  cikkében  biztosított  jogommal  élve  az  egyes
házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján
kérdezem, hogy az EMMI belső vizsgálata és az OLAF ajánlása ellenére miért nem sikerült négy év
alatt  megtalálni  az  ORÖ  szociális  szövetkezetalapításra  kapott  1,6  milliárd  forintnyi  uniós
támogatási ügyének felelőseit?



Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. június 21.

Mesterházy Attila
országgyűlési képviselő
MSZP
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